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ZAPISNIK  
S 39. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 
39. sjednica VMO Vojak održana je 12. lipnja 2018. (utorak) s početkom u 10 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1B. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg- Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO 
- Nikola Dujić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 

 
Zapisnik s 38. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Programske aktivnosti Vijeća MO Vojak za 2019. godinu- prijedlozi 
2. Biramo najljepšu okućnicu, balkon, prozor i terasu- dogovor i komisija 
3. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
4. Tekuća komunalna problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Predsjednica MO Vojak, gđa. Elena Šegaota- Paladin predložila je prisutnima prijedlog 
programskih aktivnosti VMO Vojak za 2019. godinu. Vijeće MO Vojak u 2019. godini 
planira održati 5 programskih aktivnosti za čiju se realizaciju planira utrošiti 19.600,00kn. 
Programske aktivnosti planirane za 2019. godinu su: Dan žena (ožujak- 2.200,00kn), 
Biramo najljepšu okućnicu balkon i prozor (travanj-lipanj 3.000,00kn), Kreativne radionice 
(ožujak-prosinac 2.000,00kn), Dan MO (rujan 2.400,00kn) i Doček Sv. Nikole (prosinac 
8.600,00kn).  
 



Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kratke rasprave jednoglasno usvojilo Prijedloge 
programskih aktivnosti VMO Vojak za 2019. godinu. 
 
 
 

AD 2 
Na ovogodišnju akciju Biramo najljepšu okućnicu, balkon, prozor i terasu prijavilo se 17 
natjecatelja u tri kategorije. Fotografije su prikupljane u periodu od travnja do lipnja, a za 
sve sudionike akcije osigurani su poklon bonovi u vrtnom centru MBM. Svečana dodjela 
nagrada i priznanja planirana je za 21. lipnja u 10 i 30 sati. 
 

 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon pregleda fotografija komisija 

je odlučila da se nagrade uruče prema slijedećem redoslijedu: 
 
  

R. 
br. 

IME I PREZIME  ADRESA KATEGORIJA BON 

1 Jurjica Vesna Gržalja S. Krautzeka 89 1. mjesto - okućnica 250,00 

2 Marica Perčinić D. Šćitara 15 2. mjesto - okućnica 200,00 

3 Erika Vranješ D. Šćitara 17 3. mjesto - okućnica 150,00 

4 Bosiljka Luzina D. Šćitara 17 1. mjesto - balkon 200,00 

5 Marina Juretić Marohnićeva 3 1. mjesto - prozor 200,00 

6 Smiljana Surjan D. Šćitara 28 2. mjesto - prozor 150,00 

7 Lučana Mohorić N. Katunara 7 zahvalnica  100,00 

8 Sanja Švorinić N. Katunara 11 zahvalnica  100,00 

9 Ruža Matasić N. Katunara 12 zahvalnica  100,00 

10 Marija Kugler D. Šćitara 9 zahvalnica  100,00 

11 Nives Knežević D. Šćitara 14 zahvalnica  100,00 

12 Vesna Lulić D. Šćitara 14 zahvalnica  100,00 

13 Romana Pavačić D. Šćitara 17 zahvalnica  100,00 

14 Mirjana Sišul D. Šćitara 18 zahvalnica  100,00 

15 Stanka Kokić Radićeva 16 zahvalnica  100,00 

16 Ksenija Pauletić Radićeva 18 zahvalnica  100,00 

17 Mira Grbac Nike Katunara 1 zahvalnica  100,00 

 
 

 
AD 3 
 AD 3.1. 
 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu gosp. Zvonimira Markovića koji traži da se u Ul. 

S. Krautzeka kod kbr. 89 na pješačkom prijelazu postavi svjetlosna LED signalizacija koja 
bi povećala sigurnost pješaka.  

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Prijedlog građana biti će upućen 

Rijeka prometu na razmatranje. 
 
 
 AD 3.2. 
 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o odgovoru nadležnih službi Rijeka prometa vezano za 

prijedlog Vijeća i građana MO Vojak da se na raskrižju između Mihanovićeve, 
Marohnićeve i Radićeve ulice postave semafori prijelazi kako bi se povećala sigurnost 



pješaka. Odbijene je prijedlog semaforizacije raskrižja iz razloga što se radi, kako navodi 
Rijeka promet, o sporednim cestama na kojima se odvija promet srednje gustoće i ne 
stvaraju se prometne gužve niti zastoji. Uvidom na terenu utvrđena je mogućnost 
premještanja pješačkog prijelaza koja bi se mogla izvršiti nakon što OGU za komunalni 
sustav i Policija daju potrebnu suglasnost.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Rijeka prometu poslati će se dopis 
s prijedlogom na koji način je potrebno izmjestiti pješačke prijelaze kako bi se 
povećala sigurnost pješaka. 

 
  
 
AD 4 
 AD 4.1. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin, izvijestila je Vijeće o većoj količini 

glomaznog otpada odloženog u Ul. Nike Katunara kod kbr. 10- ispod trafostanice. Otpad 
se nalazi na javnoj i zelenoj površini te ga je potrebno što prije ukloniti. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Komunalnom redarstvu poslati će 
se dopis sa zamolbom da se otpad što hitnije ukloni. 

   
 AD 4.2. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin, izvijestila je Vijeće o potrebi za 

orezivanjem zelenila na križanju ulica Nike Katunara i Drage Šćitara (kod kbr. 11). 
Zelenilo zaklanja prometni znak te ga je potrebno orezati.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Direkciji zajedničkih komunalnih 
djelatnosti uputiti će se zahtjev za orezivanjem zelenila na navedenoj lokaciji. 

 
 
 AD 4.3. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin, izvijestila je Vijeće o potrebi za 

orezivanjem zelenila i stabla smokve na zelenoj površini s južne strane zgrada na adresi 
Drage Šćitara 13,15,17.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Direkciji zajedničkih komunalnih 
djelatnosti uputiti će se požurnica za zahtjev za orezivanjem zelenila na navedenoj 
lokaciji. 

 
 
 AD 4.4. 
 Zamjenica predsjednice Vijeća, gđa. Zlata Beg Zec, obavijestila je prisutne o potrebi za 

orezivanjem zelenila oko trafostanice u Mihanovićevoj ulici (ispod Pošte). Oko trafostanice 
se nalazi zelenilo koje je zapušteno te predstavlja potencijalnu opasnost od požara 
naročito u ljetnim mjesecima.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Komunalnom redaru i Direkciji 
zajedničkih komunalnih djelatnosti uputiti će se zahtjev za orezivanjem zelenila na 
navedenoj lokaciji. 

 



AD 5 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
 
Sjednica je završila u 12 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednica Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                   Elena Šegota- Paladin 


